
Mötesprotokoll från ordinarie styrelsemöte för Västerbottens läns 
Stövarklubb den 25/5. 2021 kl: 19:00 via Sky 
Deltagande: Gottne Lindgren, Hans Olofsson, Mikael Nilsson, Christel Karlsson, 
Mats Gustafsson, Leif Lundholm, Erik Carlsson, Therese Östensson, Jeanette 
Markström. 
§ 1 Mötets öppnande. 
Ordförande hälsade alla deltagande välkomna, och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Val av sekreterare och protokolljusterare. 
Mats G valdes till protokollförare, samt Leif L att tillsammans med ordföranden 
justera protokollet. 
 
§ 3 Föredragningslistans godkännande. 
Godkändes förslaget till föredragningslista med tilläggsärenden under punkten 
övriga frågor. 
 
§ 4 Föregående protokoll. 
 Styrelsen beslutar: Att med godkännande lägga protokoll från den 
27 mars till handlingarna. 
 
§ 5 Föredragningslista 
Val av protokollförare och justerare 
Senaste protokoll 
Rapporter  
Årsmöte och utställningar 
Förberedelser SM 
 
§ 6 Rapporter 
Gottne rapporterar från regel förslagen. Ungdomsklassen kommer att försvinna, 
men man kommer att kunna starta sin unghund redan vid 12 månaders ålder. En 
majoritet vill att 2 st RR tagna under 2 olika år ska även fortsättningsvis motsvara 
ett 1:a på jaktprov. 
Vi konstaterar att regeringen nu beslutat om nya jakttider. Förändringar när det 
gäller löshundsjakt på grävling (nu 21 aug), räv avslutas sista feb, ripjakt avslutas 
15 feb (har ändrats till 15 mars) I beslutet ges mandat till länsstyrelserna att 
behandla frågan om brunstuppehåll. (Länsstyrelsen i Västerbotten har efter 
styrelsemötet beslutat att här blir det uppehåll i älgjakten 27 sept – 10 okt)  
Leif nämner att Ronny Benjaminsson har sagt upp sig som annonsförsäljare i 
stövaren. Han har inte följt det avtal som upprättats och är därför inte beredd att 
fortsätta enligt avtalet. Vad kommer att hända med årsboken? 



Nya styrelsen planerar att hålla stövarfullmäktige varje år där vartannat år är ett 
digitalt fullmäktige. Kommer att underlätta all ärendehanteringen som därmed blir 
snabbare 
§10                  Utställningar    
Christel meddelar att SKK tillåter 100 personer på utställningar från och med den 
3 juli. Mikke nämner att Selet inte är så lämpligt efter en skogsaverkning som 
skett i, med många spår och gropar. Vi tittar på alternativ som Överrödå eller 
Vindeln istället.(Blev Vindeln) 
§11                   Årsmöte 
Det lutar åt att årsmötet kommer att förläggas till Burträsk och Edelviks 
folkhögskola runt den  7 aug. Gottne kontaktar får offert Burträsk. 
 
§ 12 Förberedelser SM Lövånger 
Erik går igenom planerna för kommande SM. Allt ser ut att vara väl förberett  
Ser mycket bra ut  
§ 12 Mötets avslutande 
Ordföranden tackar alla deltagande för kvällens genomförda möte. Vi bokar ingen 
ny tid. Får bli vid behov. Antagligen i aug 
 

Vid protokollet Mats Gustafsson 

 

 Justeras   Ordf, Gottne Lindgren Leif Lundholm 
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